

《单词百科:smuggling是什么意思?smuggling怎么发音?smuggling的解释和用法》

英语单词smuggling是什么意思?smuggling怎么读?smuggling怎么发音?简答网为您整理了smuggling的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



smuggling怎么读

smuggling的读音:[sm gl ɪ ŋ]

smuggling的意思

- 1、n.走私，偷运;
- 2、v.偷运(smuggle的现在分词);私运;走私;不按规定地偷带(人或物);

smuggling的相关词组

- 1、smuggle stuff 走私物品

2、smuggle in 偷运进来;

smuggling的双语例句

1、Face this bone that gnaws hard, police of custom suppress smuggling spreads out meticulous investigation.

面对这块难啃的骨头, 海关缉私警察展开细致的侦查.

2、An air hostess was arrested and charged with drug smuggling.

一名空姐被捕, 并被控以走私毒品的罪名。

3、The smuggling place mainly concentrates in take Hengshan as Song Xia boundary.

走私的地点主要集中在以横山为界的宋夏边界.

4、Smuggling cultural relics and forging tax invoices will no longer be offences.

走私文物和伪造发票将不再被判极刑.

5、It's unconscionable for the government to do anything for a man who admits to smuggling 135 tons of cocaine into the United States.

一个承认将135吨可卡因走私到美国的人, 政府要再为他撑腰就太逆天背理了。

6、They were caught smuggling diamonds into the country.

他们走私钻石入境时被发现了。

7、For years he has been smuggling watches through customs.

多年来他一直夹带手表过海关.

8、A smuggling racket is killing thousands of exotic birds each year.

走私活动每年都会导致数千只珍奇鸟类死亡。

9、The evidence pointed to the existence of an international smuggling network.

证据表明很可能有一个国际走私网络存在.

10、There's a lot of smuggling across this frontier.

这段边境走私活动很猖獗.

11、Some claimed that the doctor's union fronted for the smuggling ring.

有人说医师公会走私集团的掩护机关.

12、Some claimed that the docker's union fronted for the smuggling ring.

某些人声称码头工人工会走私集团的掩护所.

13、Some claimed that the doctors' union fronted for the smuggling ring.

有人称医师联合会走私集团的掩护机关.

14、We should intensify the power to suppress smuggling.

我们要加大打击走私的力度.

15、Williams operated the smuggling scheme in league with his brother.

威廉斯串通其弟进行走私活动.

16、Police uncovered a truck smuggling moonshine over the state line.

警察们发现了一辆偷越国境走私贩运威士忌酒的卡车.

17、Tyson Foods was charged with smuggling illegal immigrants to work in meat packing plants.

泰森食品公司被指控偷运非法移民在肉食包装厂打工.

18、Cracking down on smuggling of pirated compact discs.

严厉打击盗版光盘走私活动.

以上是简答网为您整理的smuggling怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更

多关于smu

gging的用法、smugg

ling的释义、smuggling的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/smuggling>